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SVĚT: Kanadská vláda si zatím s demonstranty moc poradit neumí, jejich počet se zatím navyšuje a
začíná to vypadat, jako zákopová válka. Truckerů je hodně a zatím drží spolu a mají skutečně mnoho
podporovatelů. Vynechme doslova plácání našich médií o tom, že většinu obyvatelů Ottawy obtěžují,
protože skutečnost je úplně jiná. Kanaďany už premiér Justin Trudeau moc nebaví a jeho levicově-
liberální politika také ne. Severoamerický ráj se začal měnit v duhovou socialistickou republiku.
Covid a vakcinace jsou tak jistou startovací pozicí k tomu, aby v dalším pokračování došlo třeba k
předčasným volbám. Vše bude záležet na tom, jak k nastalé situaci přistoupí policie a armáda. Jistě
nejsme daleko od okamžiku, kdy budou tyto dvě instituce vyzvány k akci a může dojít k naplnění
různých scénářů. Jisté je, že se kanadský Konvoj pro svobodu stal inspirací dalším zemím.

  Protesty se tak přenesly třeba i do dalšího pomyslného ráje, tedy na Nový Zéland. Tam policisté
demonstranty vůbec nijak nešetřili a drsně zatýkali. Také nedalecí Australané zasedli za volanty a
vytváří v očích covidové mafie strach a hrůzu. Je zajímavé, jak dva roky laboratorně stvořené
pandemie odhalili skutečnost, která ukázala, jak byla demokracie a svoboda v těchto zemích
povrchní. Stačilo málo a vzala za své. V Austrálii a na Novém Zélandu se ozbrojené složky zdají byl
velmi solidární s vládami a naprosto nekompromisní vůči svým spoluobčanům. Stále si myslíte, že
byste si přáli tam žít? Možná před pár lety šlo o místa, kde bylo krásně, ale hořkost vzniklá za
poslední dva roky je příliš vnímatelná na to, abychom si i nadále mysleli, že je to ideální místo na
život.

Idealizovali jsme si i Západní Evropu. Ve Francii zamířil konvoj, k němuž se na začátku sešlo nejvíce
řidičů v přímořské metropoli Nice, další se přidávají cestou, do hlavního města. Vláda a pařížské
vedení dopředu zakázalo jakékoliv demonstrace a vyhrožují vysokými pokutami, zabavením majetku
a vězením, právo má vymáhat policie a armáda. Vynikající ukázka svobody slova v liberální Evropské
unii, jen co je pravda. Francouzská armáda nemusí být pro Macrona jistotou, měl rozpor s několika
generály a veterány, ovšem policie byla schopná jít proti Žlutým vestám i kolegům z hasičských
sborů, se kterými se střetnula při několika demonstracích. Na druhou stranu právě ve Francii
probíhají protesty nonstop již několik měsíců a jejich intenzita se podobá sinusoidě. Také se blíží
prezidentské volby, které mají letos více otazníků a kandidátů. Macron bude mít za stávající situace
obhajobu těžkou. Spoléhá na ty, kteří uvěřili ve všespásnost vakcinace, ostatně podařilo se pobláznit
skutečně velké množství Francouzů. Také je aktivní ve sporu Evropské unie, NATO a Ruska. Kdyby
měl výsledky, které by šly vydávat za úspěch, povýšit ho na obratného diplomata, v očích obyvatel by
mu to pomohlo. Naopak, pokud budou demonstrace masivní a on bude tvrdý, může mu to zlomit vaz.

V Belgii je stejná situace jako v Paříži. I tam směřuje mezinárodní konvoj a jakákoliv akce je
zakázaná. Jenže demonstrace nejsou o tom, že by měly být povolovány těmi, proti nimž míří. Navíc
belgická metropole je sídlem EU, tedy místem, kde vznikají neskutečné šílenosti. Nakupují se tam
vakcíny, schvalují scestné směrnice, a především jde o hnízdo Green Dealu, který už nyní devastuje
ekonomiky členských zemí a navázal na plundrování státních pokladen covidohysteriky. Tažení na
Brusel má tak možná i jiný význam. Stejně, jako v Kanadě mají dost levicového liberalismu, podobné
je to i v Evropě. On se totiž ten kdysi tak obdivovaný Západ řítí do pěkného průšvihu a lidem už to
pomalu dochází. Autodopravci mají dost informací, vždyť jsou to oni, kdo nakupuje předraženou
naftu, kterou musí zahrnout do ceny přepravy, takže si uvědomují, co zvyšuje cenu koncového zboží
a často i výroby. Konvoje svobody se postupně rozjely v mnoha zemích Evropy, a pokud se sjedou
skutečně 14.2. 2022 v Bruselu a dojde ke střetu s policisty a s armádou, může to být začátek
celoevropské revoluce. Nebo nemusí, pak by se ukázalo, že demokracie a svoboda slova a názoru
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definitivně zemřely.

U nás Senát zamítl novelu Pandemického zákona, to i přes vyslovenou hrozbu ministra zdravotnictví
Válka, který by vrátil zemi do stavu nouze. Není to nic zvláště pozitivního, novela se vrátí do
Sněmovny, ta to opět schválí, dá podepsat Zemanovi a dokud ji Ústavní soud nezneplatní, tak bude
mít v ruce nástroj podobný zbraním hromadného ničení. Dobré je na tom pouze to, že se proti
schválení Pandy postavili senátoři z různých stran a aspoň částečně vyslyšeli připomínky z davu i
odborné části veřejnosti. Je třeba ještě vnímat jednu věc. Seznam zkusil ,,hodit vidle“ mezi
organizátory protestů s tím, že Chcípl pes objevil díru na trhu a pojal to jako byznysplán. Seznam
samozřejmě vnímá jisté rozpory na proticovidové scéně a snaží se je ještě prohloubit. Povede li se mu
to, nebuďme překvapeni, mají na to odborníky a školené. Opět se ukazuje, že média jsou ta hlavní
škodná. A souběžně s nimi politici.
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